
Nuorisovaltuuston kannanotto Nuoriso
Edellä Ratahankkeesta.

Kuullessamme hankkeesta, olimme erittäin innostuneita siitä. Näemme, että hankkeesta on
hyötyä monelta eri tulokulmasta katsottuna. Tärkeimpinä näemme nuorten sosiaalisten
taitojen kehittymisen rata-yhteisössä toimiessaan, sekä keskusta-alueella turhien
riskitilanteiden vähenemisen kehittyneiden ajotaitojen vuoksi.

Radasta olisi hyötyä erittäin monelle. Moottoriurheilusta kiinnostuneet pääsevät
harjoittelemaan ajamista, ajokorttia suorittavat pääsevät liikkumaan ensimmäisiä metrejään,
sekä keskusta-alueen rauhoittumisesta hyötyisi varmastikin moni hieman meluhaittoihin
närkästynyt kuntalainen.

Rata-yhteisöä varten perustettava yhdistys/säätiö myöskin saattaa tulevaisuudessa tarjota
muutamille nuorille mahdollisen kesätyöpaikan itselleen tärkeän aiheen parissa. Rata
ympäristössä pääsee moni myöskin ottamaan ensikosketuksensa ajoneuvojen huoltoon ja
korjaukseen.

Radan avulla saadaan myöskin ulkopaikkakuntalaisia vierailemaan kaupungissamme, joka
tietysti lisää kaupungin muiden palveluiden käyttöä samalla. Radalla olisi mahdollista
järjestää vaikkapa museoajoneuvojen näytösajot, tai jokin muu yleisötapahtuma. Rata on
koko Suomen mittakaavassa hyvin harvinainen, jolloin kiinnostusta tämän tyyppiselle
toiminnalle olisi muualta tulevillekin laajasti.

Näemme tietysti tärkeänä sen, että nyt monelle kuljettajalle keskusta-alueella tapahtuvat
ylilyönnit ja temput siirtyisivät paikkaan, jossa siitä on vähemmän vaaraa hänelle itselleen ja
erityisesti muille alueella liikkuville.
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